
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 23. november 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 122
Mener ministeren, at det er forsvarligt, at man har anvendt en uhensigtsmæssig bereg-
ningsmodel for kryptogevinster i årevis, selvom der er gjort opmærksom på problemet 
løbende? Der henvises blandt andet til SAU alm. del – spørgsmål 413 (folketingsåret 
2021-22).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Steffen W. Frølund (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på steffen.froelund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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